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Veletrh byl poprvé zaměřen výhradně na odborníky 
z potravinářských oborů

Ze zahraničí přijelo 25 %
vystavovatelů. Oficiální

expozice organizované státními
institucemi zde otevřely Polsko,

Thajsko a Indonésie.

V průběhu veletrhu se konal
zajímavý program v podobě

ukázek moderních technologií i
zpracování surovin.

Na veletrhu byly zastoupeny
technologie pro udržitelnost

životního prostředí. Nechybělo
téma energetických úspor 

a digitalizace.

Vysoká mezinárodní
úroveň

Zaměřeno 
na technologie

Nové trendy 
v potravinářství

SALIMATECH 2023





Veletrh začíná po pandemii psát novou historii a jsem velice
rád, že tu je Polsko zastoupené.
Mateusz Gniazdowski, velvyslanec Polska v České republice

Řekli o veletrhu
Na začátku jsme měli trochu strach, protože vystavovatelů 
v našem gastro segmentu nebylo moc. Naštěstí návštěvníků 
z našeho segmentu, tedy ze škol, různých nemocnic, vývařoven
atd., bylo opravdu hodně. Přišli i pekaři, cukráři a jejich zájem
byl opravdu velký, takže jsme rádi.
RETIGO, Tomáš Obšivač, obchodní ředitel pro Moravu a SK

Na veletrhu se nám líbí moc. Zákazníci jsou příjemní, hlavně
se chtějí dozvědět nové věci. Navázali jsme spoustu nových
kontaktů. Myslím, že účast na tomto veletrhu budeme využívat
ještě dlouho.
FrieslandCampina, prezentace značky DEBIC, Jan Ondarza,
Digital Brand Manager CEE 

Musím říct, že účast byla nad naše očekávání, především 
v dopoledních hodinách. Podařilo se nám zde domluvit 
i budoucí spolupráce, a to je právě důvod k tomu, proč jsme 
na veletrh přijeli. Veletrh má pro nás přínos především v tom, 
že poznáme zákazníky, které neumíme nebo nedokážeme
jiným způsobem oslovit.
Jarospol Technology, Martin Jaroš, jednatel společnosti

V době pandemie jsme nemohli jednat s kontakty napřímo,
vše probíhalo po telefonu a není to vždy ideální. Naše
nabízená zařízení potřebují poměrně složité dopojení a není
to tak jednoduché. Veletrh je určitě důležitá událost. Nic
nenahradí přímý kontakt, vždy se potřebujeme potkat s
klientem, abych pochopil, co vlastně přesně potřebuje.
Panini S.r.l., Jakub Štursa, technický konzultant



Propojení s potravinářstvím

Souběžně s veletrhem
obalů a tisku

Odborný veletrh Doprovodný program
Prezentace nových technologií 
z oblastí obalů a tisku.
Spolupráce s Obalovým institutem
SYBA a Asociací českého
papírenského průmyslu.

Velké procento obalové produkce
směřuje do potravinářství = vhodná
kombinace veletrhů

Dominantou veletrhu byl projekt
Markem-Imaje Packaging Live,
který návštěvníky poprvé ve dvou
souběžně běžících linkách
provedl celým procesem balení.

Veletrh EmbaxPrint patří k významným
platformám v Česku pro setkávání odborné
veřejnosti v oborech obalů a tisku. 





Byli jsme překvapení. První i druhý den byla návštěvnost velká.
Vzhledem k tomu, že zde máme průřezově vystaveno, jak se
papír vyrábí, zastavovali se tady prakticky všechny školy. Další
skupinou byli ti, kteří šli okolo a zajímali se obecně 
o papírenský průmysl. A samozřejmě přišli i konkrétní zákazníci.
Asociace českého papírenského průmyslu (ACPP),
Miloš Lešikar, zástupce ředitele

Po covidové době jsme mile překvapení, že zájem
návštěvníků přetrval. Formát veletrhu nám vyhovuje.
Nevynechali jsme žádný veletrh, ať už strojírenský nebo
EmbaxPrint. Prezentujeme se, abychom byli vidět.
ONDRÁŠEK INK-JET SYSTEM, Pavel Ondrášek,
obchodní poradce společnosti

Naši účast a přínos veletrhu hodnotíme pozitivně, i přes
zmenšení výstavní plochy jsme zaregistrovali poměrně vysoký
zájem o robotizaci a automatizaci. Největší zájem byl 
o robotickou paletizaci, automatizaci balení a automatizaci
skladů.
FANUC, Jiří Bažata, Sales Manager – Robot & Robomachine

Za jeden z úspěchů považujeme naši druhou účast na
doprovodném programu Packaging Live, kterého jsme se
poprvé zúčastnili minulý rok na Mezinárodním strojírenském
veletrhu. Nyní zde máme v lince 4 lepičky, jsme tady opravdu
vidět a vidíme i to, že nám to přináší nové kontakty, což je
příjemným překvapením.
Kaletech, Tomáš Langer, Process Engineer

Jsme mile překvapeni vysokou návštěvností osob 
s rozhodovací pravomocí z různých průmyslových branží,
zejména potravinářských firem. Zájem o balící linku byl veliký.
EQUICom (organizátor Packaging Live), Michaela Zachová

Řekli o veletrhu
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